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Skolebestyrelsesmøde

Den 7.6.2023 kl. 17 - 19.30 eller 19.00 – 21.00

Fraværende:
Carina

Ordstyrer: Susanne. Referat: AO
forplejning: KH

Dagsorden

Pkt. 1
kl.18.00

Godkendelse af aftenens dagsorden / b
Godkendt

Pkt. 2
kl.18.05

Meddelelser fra skoleledelsen / o (KH + AO)
Der har de seneste uger været hærværk på og omkring skolen. Det er smadrede
flasker, pulverslukkere blev taget fra tømrerne og tømt, træer er rykket op på
Fritidsgården og taghætter er ødelagt.
Der er ansat to nye lærere - det er Christel Bergenser og Mette Lundgaard.
Jan Baad stopper og går på pension.
Per Jensen, pedel, stopper og går på pension.
Maria Smith, sekretær, er sygemeldt og en længerevarende sygemelding.
Stilling er opslået i Christinas barselsvikariat.
I MidtjyllandsAvis kan man se Silkeborg Kommunes trivselsmåling.
Gødvadskolens ligger rigtig godt.
Byggeri med nyt tag er gået i gang.
Vi har ansøgt om midler til FabLab gennem UVM. Midlerne skal bruges til
indkøb af nyt materiale til MakerSpace samt udbredelse af FabLab i
indskolingen

Pkt. 3
kl.18.40

Dialogforum / O
Sophie og Karen-Lise var på dialogforum i Gjessø. (Fælles om børn og unge +
hvordan skal forpligtende samarbejder se ud fremadrettet?)
Beskyttende faktorer - udsathed i forhold til risikofaktorer. Projeket hedder
“Fælles om børn og unge”. Data fra Island som afprøves.



Der uddeles en pjece til SB om projektet.
Projektet føres videre i kommunen. Det er en del af forældremøder i 7. 8., og 9.
klasse. SB opfordrede til at inddrage projektet på forældremøder på 6. årgang
her på skolen.
Gødvadskolen bakkede op om forpligtende samarbejder fremadrettet.

Pkt. 4
kl.18.50

Dialogforum / D
John, Sophie og Karen-Lise deltog i dialogforum omkr. Eriksborg.
To scenarier:

1. Der etableres en Grauballe-Eriksborg skole. Det bliver et fælles
skoledistrikt for Grauballe og Eriksborg og skolebygningen forankres
ledelsesmæssigt på Grauballe Skole.

2. Ny skolebygning med egen skolebygning og ledelse. Det blev bragt for
politikerne, at der skal træffes beslutning meget snart omkring
skoledistrikter.

Det vides endnu ikke, hvor stor Eriksborg Skolen bliver, når den er
færdigudbygget.
Stemningen oplevedes som lyttende og god.
Fremtiden byder på, at Gødvadskolen skal profilere sig på fx nærhed,
fællesskab og trivsel. Vi skal kunne noget andet end to nye skoler, som vil
komme til at omkranse os.

Pkt. 5
kl.19.30

Bevilling 41 / B
SB skal udtale sig, hvis vi finder det relevant, om reduktionen på bevilling 41.
KH fortæller kort tankerne bag kataloget og SB beslutter og der skal laves en
udtalelse i tilbagemeldingsskemaet.
Se materiale omkring besparelse i SB-mappe på Drev.

Relativ stor besparelse for en mindre skole som vores.
Besparelse på mellemformer og særlige indsatser samt almen området gør det
sværere at kunne forebygge eksklusion til inklusionscentre. Besparelsen
betyder, at almenområdet skal løfte specialområdet. Det er svært, når
almenområdet skal spare. Besparelserne kan blive dyre.

Hvad blev der af “Alle skal med”?

Det vil være godt med flere formuleringer omkring besparelse på
PPL-området.
.

Pkt. 7
kl.19.55

Godkendelse af teams skoleåret 2023-24
Karen-Lise fremlagde kommende skoleårs teams. Teams godkendt

Pkt. 8
kl.20.00
(Mens vi spiser)

Årsplan 2023-24 og nye medlemmer af SB
Se bilag - årsplan skoleafdeling.
Karen-Lise udarbejder en mødeplan for Skolebestyrelsesmøder i kommende
skoleår.

Pkt. 9 Godkendelse af referat



Herefter spisning og hygge.

Næste møde


